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z 46. veíejného zasedání zastupit€lstva Městys€
zastupit€lstvo městyse

Á. schvaluje:
l.46 spolufinancování činnosti jednotka JPo II SDH
Árencl p.L.
2.4ó pronájem části pozemku p'č. l163 Michalu
HÓferlemu
3.46 odprodej^čfuti p.p.č.313 v k.ú. Jínďichova Hora
o výrnéře 39m. za cenu 200,.Kčlm' po provedení GP
panu Jaroslayu Hinterholzingerovi
4.46 schvaluje uzavření MŠ v době od 2.8. do
31.8.2010
5.4ó rekonsfukci ďevěné dlaŽby v průjezdu Staré
poŠty
6.46 dokončení oplav bran na hŤbitově, Včetně
oplechovánÍ do 30.6.2010
7.46 přijetí daru pozenku p.p.ě.2417 /23 o \.ýměře 9
m2 a2451/12 o \rýměře 176 m'

od ing.Jindřicha Pabián
B. trere na vědomí:

8.46 zpráw o-plnění úkolů usnesení 45 , zasedau:j
ZM Klenčí p. C. ze dne 28.4,2010
9.46 zpráw o činnosti kontrob1ho ýboru
i0.4ó zprávu o činrrosti v.ýboru pro ávotní pros&€dí
l 1.46 zprávu firrančního uýboru
|2.46 infonnaci náměstka ministra MPSV CR

K|enčí p. Č. konaného dne 2ó. května 2010 .

13.46 informaci ředitelky o problémech s kapacitou
MS

C. ukládá:
l4.46 starostovi zajistit GP pozemku 1163, který
uhradí pan Hoferle
l5.46 starostovi prověřit stav majetkoprávních
vztahů k pozemku 2417/11 anavaatjících pozemků
ló.4ó FV zahmout náklady na opralu dřevěné dlažby
v průjezdu staré pošty a opraw bran na hřbítově do
rozpočtol"ých změn
17.46 starostovi urgovat u f. PRAVES opraw
vodovodu na hřbitově
18.46 starostovi a stavebrú komisi zadat \''ýběrové
í|zeti ÍB zpracovatele ÚP a zpracoviíní dotace na
pořzenl I'P
l9.46 starostovi připravit nál'rh na systém rydávání
známek na popehice

D. neschvaluje:
20.4ó sníŽení poplatku za likvidaci odpadů

Dětskému domoYu staňkov
21.46 účast městyse na projekÍu TV R1 ,,okénko
měst a obcí.. v % letní periodě

Termín příštího j ednání zastupitelstva městyse: 30.
čenŤIa 2010

ZPRÁVA KoNTRoLNÍHo rrýnonu
Dne 17. 5. 2010 byla provedena kontrola nákladů na r.rriřní zpráw Klenčí p. Č. Kontrolovlíny položky

za rok 2009 a poromávány s Iýší položek v roce 2008. Plotože se naýšily náklady za odběI vody, v roce 2009
oproti loku 2008, byla provedena kontrola vodovodrrího řadu v budově uřadu měsýse, zda někde voda neprotéká
netěsnými bateriemi či splachovači.

Dále byla téhoŽ dne provedena kontrola placení poplatlnl za odvoz komurrálrrího odpadu, poplatků za
psy a poplatlni z ubýovací kapacity. Poplatk7 za odvoz komunálního odpadu ke dni kontroly nemělo zaplaceno
l0ó občanů (suma 64'507,- Kč). Tito nezodpovědní občané zlTšují náklady na likvidaci odpadů tím, Že se jim
musÍ posílat upominky! Také 5 občanů, kleří nezaplatili v řádném termínu poplatek za psy, zvyšuje náklady

zaplaceny: hotel výhledy, hotel Haltrav4 Chicago club
Jarmila Kulíková, předsedlq,ně KV

městyse o platby za upomínky.
Poplatky z ubytovací kapacity měly řádně

capartice' čerpací stanice Čerchovka.

Žá,dáme občany Klenčí, Postřekova, Dí|ů, Draženov", chodo'", kteří mají hroby svých
předků na hřbitově v Klenčí, aby odpad z hrobů házeli jen do kontejneru před

hřbitovem. Sk|ádka pod hřbitovem je ZRUŠENA A ZAKIZÁNA.



,,Y ážení občané, věnujte, prosím, pozornost tomuto oznámení,.
Takto nebo podobně můžete slyšet úvod v našem obecním rozhlase. od zaří loňského roku má

městys Kleněí pod Cerchovem lrybudován noý systém pro vyrozumívání obyvatel, kteý je za|oŽen
na možnosti využití \.ýpočetní techniky a bezdrátového přenosu na jednotlivé hlásiče. Po Klenčí bylo
rozmístěno 16 hlásičů a celý systém umožňuje kromě jiného i připravit hlášení předem a lysílat je v
napliínovaném čase' Asi proto se řada z Vás podivovala nad tím, že hlásím v roálase a přiÍom se
nacházim mimo budovu úřadu. Technika přinríší opravdu nebývalé možnosti. Mohou se přitom ale
vyskytnout i některé nedostatky i vinou nedokonalého naplánování r,ysílání nebo nezařazenim
někteých pasáží ve vysílríní není informace taková, na jakou čekáte po odeznění znělky' Bylo to
ojedinělé, bez nrásledků a za to se Vám omlouvám.

Za tíi čýrtě roku zkušebního provozu již může být zřejmé, kde a jaké nedostatky v ěinnosÍi
systému se mohou vyskynout. Proto se na Vás obracím s prosbou, abyste na úřad městyse sdě|ili
Vaše poznatky nebo požadavky na to, jak činnost rylepšit. Jedná se zejména o umístění a
směrovaní hlásičů ajejich výkon. Máme poznatky, že ne všudeje s hlásiči spokojenost, signál se tříští
a je nesrozumitelný, je nedostatečný nebo naopak příliš silný' a proto bychom spolu s dodavatelem
chtěli docílit seřízením hlasičů na co nejoptimáInější slozumitelnost. Jsme si vědomi toho, že žádný
systém není schopen dosáhnout stoprocentního pokrýí plochy, lze ale dosáhnout možného maxima.

Pro případné zájemce, ldeří chtějí mít pohodlí při poslouchání rcIaci, Ize nabídnout
individuální domácí přijímač za cenu cca 1900.- Kč bez DPH.

Pouze samé dobré zprály z místního rozhlasu Vám přeje Zdeněk Drbal.

oTEvŘENÍ sTŘf,LNICE KLENčÍ P. č.
sporto\'ně střeleclaý klub Klenčí p. Č' č' 0185 omamuje zprovoznění střelrrice v Lágrech (směr Výhledy)'
střelnice není plovozována komerčně. Případrť zájemci o střelbu se musi zkontal(ovat Se správci střelnice

stanoven:hni PČR v Domažlicích
Správci střelrrice: Jří Šolar, tel.: 602 88z 460, 603 848 838' 3,79 

,725 577
JosefOsvald, tel.: 728 506 296

Jťí Baar, tel.: 123 |32 I21
Upozomění: Střelba bez dozoru správce sťe|rrice není možná! Porušení s 55 ák. 119/2002 sb.

Poděkování
SSK Klenčí p. Č' aenie stalostovi Městysu Klenčí p. Ó. K. Smutnému a k|adný a vstřícný postoj k otelŤení
bývalé střelnice v,,Lágrech... Za SSK Klenčíj' Šolar

XX. ročník..Běhu na Čerchov..
V sobotu 26. čerrnra 2010 pořádá TJ Spartak Kleněí p. C. XX. roěník tohoto už tradiěního závodu.

Po pravdě řečeno, běží se už pojedenadvacáté' Ale první ročník byl vlastně zkouškou _

,'nu{ým., ročníkem.
o rok později byl náš závod zaÍazen do,,Ceského pohríru v bězích do vrchu.. ajeho součástije

dodnes.
Měli jsme tu čest přivítat mezi startujícími řadu lrynikajících běžců,

bývalých reprezentantů CSSR a CR. Traťoý rekord v kategorii žen drží
bývalá lynikající běžkyně na lyžích Blan}a Paulů časem 51:58 min. Dalším
r,rynikajícím běŽcem je František Pechek, který patří v bězích do vrchu mezi
světovou špičku v kategorii veteriínů. Traťoý rekord má v drŽení další
výborný běžec, domaŽlický rodák,,Pavel Faschingbauer (38:09 min.). Před
několika leý tady běŽel i Robert stefko patříci k naŠi běŽecké Špičce.

Start závodu je tradičně v 10 hodin z areálu TJ Spartak KlenČí p. Č.
Zájemci, kteří chtějí vidět doběh závodu, mohou pouŽít autobus, kteý odjiždí zmista starhr.



ÚčasrnÍxŮilr ztmznu v soBoTU rq. Čnnr.Na upŘrsŇu.rolrn
INFoRMÁCE:

odjezd 19. 6. v 8 hodin od Staré pošty v KIenčí p. Č.
Trasa: Písek _ Putim - zámek Kratochvíle - vesnice selského baroka Holašovice -

Prachatice - Prachatice Libín _ Ma|enice - K|enčí

AR

2.r 3. a
20,00 -
14.00 -
16.00 -
20,00 -

2o10
2z.oo h. - REVIVAL TEAM
16.00 h. - voKÁLNĚ.lNSTRUMENT. sKUPlNA ZEBEDEUS
19.oo h. - sEŠLosT D. MALZERA A JEHo PŘÁTEL
22.oo h.- c|MBÁLovÁ MUzlKA souBoRU BAčA

1t"toŽnosr posrzrnÍ u rÁaoRÁxu, osčrnsTveNÍ zn:ršrĚno;
4' 7'. Í5'oo _ L7,go h. - FoLKLoRNí sLAvNosT VÝHLEDY 2oío

V PRoGRAMU VYSToUPÍ
oĚrsrÝ sousoR DRNDÁLEK, MUŽsKÝ pĚvecxÝ sBoR HALTMVAN, JANA
HoJDoVÁ, MAR|E FRHoVÁ A RoD|NA MoRYsKoVA' MANŽELÉ
HoLoUBKoV| Z KLENČÍ, NÁRoDoPIsNÝ soUBoR PosTŘEKoV, cHoDsKÝ
soUBoR MRÁKoV, oounŽltcrÁ DUDÁCKÁ MUZ|KA A ŽtrusrÝ pĚvecxÝ

SBoR cANzoNETTA z DoMAŽLlc, PRAŽŠTÍ DUDÁC| VLAD|MÍR rovÁŘÍr n
lNG. JARoslÁV PEČENÝ, J|ŘÍ sAUER s DCERAM| z TRHANoVA' uuŽsrÝ
cHÓR z WALDMÚNCHENU' sKoTsKÝ DUDÁK B|LL GAss A vnuŠsrÝ
SoUBoR PÍsNÍATANcŮ BAČA z VALAŠsKÉHo upztŘÍČí

V rámci s|avností bude otevřena \^ýstava Vztahující se k regioná|ním osobnostem'
|\4oŽnost nákupu chodských suvenýrů, chodských ko|áčů a sh|édnutí ukázky
chodských řemese|. občerswení zajištěno.
V případě nepřízniVého počasí bude fo|k|orní přeh|ídka přemístěna
do sá|u hoteIu U nádraží v K|enčí o. Č.



Historie a současnost jedné skládky
Něco málo snad jen q,trženo z mnoha úkolů vedení obce a zastupitelů pro potřeby občanů Klenčí. Na začátku
bude jistě přiléhavé to nerudovské,,Kam s ním...

Na konci osmdesáých let minulého století byla naplněna a uzavřena skládka odpadu v b;ivalé piskor'ně
v Chodově, kam se odváŽel odpad z celého okolí, a tím vzrrikl problém odpadu i v Klenčí, kam se bude vozit
per'rrý odpad z růzrých rekonstrukcí, opravách domů a okolí.

Vedení obce usilovně hledalo možnost, místo, kde by se mohl domol.ní odpad ukládat'
v futo dobu bylo Klenčí obsypáno odpadem na všech přdezdov'ých cestách. stačila malá kárka a hned

tam hyzdÍcí hromada odpadu. Posléze bylo lyhledáno vhodné místo nad Klenčím, směrem na Výhledy.
Pozemek se něco málo opravil, oplotil a zdálo se, žeje výešen problém s odpadem na několik rotoi dopředu.

Byla to myšlenka jistě dobrá a pro občany ve|ni potřebná i s ýhledem, že po naplnění plochy bude
powch upraven a připraven pro zalesnění'

Několik rolnl nebylo z provozem skládky mloho problémů ale později více a více tam lidí a to nejen
z Klenčí začalo dávat nevhodný odpad. Mamé bylo úsili vedení obce tomu jakkoliv zabránit. Jakjižjsem uvedl,
myšlenka velmi dobrá, ale zároveň bič pro vedení obce. Zámek býal utržen, Plot poničen, případně od poli
skládka objížděna. Na skládku se vozilo všechrro možné a vjakoukoliv denní dobu, tedy i v noci. obec každou
chvíli skládku buldozerem upravovala' aby bylo nové místo pro uložiště. Pohled na skládku byl mnohdy
k zblrímění. staÍosta, tajemník' ale i jiní' běhali a opravovali co jen se opravit dalo' Vím, o ěem mluvím, často
jsem sám tu a tam ruku k práci přiložil. Konečně byl pozemek zayez'eÍ|ý a zaěa|a práce' připrava na zalesnění.

Prvni, kdo s obnovou _ zalesněním začal, byl pan Kubal ml. se svoji Ženou. Pak tam nechal ruce paÍl
osvald a posléze pňleŽitostně brígádnÍci studenti, bratři Ledvinové, Láďa Smutný, Petr osvald. Terén plo
zalesnění byl velrni těžlcý, ale podďilo se přikry1t plochu.

Nyní zbýá ještě od shomků oŽnout fuá\/u (a to také není lehká práce)' kde obětavě a peělivě mimo své
ri{<oly v obci pracují pan a paní Kohoutovi. Letos najďe byla plocha dopJaěna, dolepšena dřevinou dubu _ 60 ks.

Jejistě dobré se zrnínit o p. Maštálkovi _ PiIe Klenčí, kteý s pochopením pro laásno přírody dodal 450
ks latí na ozrračení zalesněných stIomlcu.

Jistě, pár vět, ale mnoho úsilí Vedení obce k zdiímému dokončenl jedné nesnadaé akce a odměna?
Hez\ý pohled na rostoucí stroÍnky a kriásnou přírodu kolem, ale nejen toto, zrrrizel i bodlák a pleveJrré dřeviny
oři si]nici. které roáoclně káse okolí Klenčí nesluší. Ledvina

PoDĚKovÁNÍ

Děkujeme voličům, kteří dali hlas kandidátům KSCM ve volbách do PSP ČR. Jsme
přesvědčeni, že vaši důvěru stejně j ako v předešlých obdobích nezklamou.

Yýbot Zo KSČv Klenei p. Č.
xxx

Děkuji touto cestou všem oběanům, kteff v uplynulých volbách do PS PČR podpořili swým
hlasem Suverenitu - b1ok Jany Bobošíkové. Suverenita získala v Klenóí: 6,69%o a celkové v
domažlickém okese jeden z nejlepších ýsledlď v celé repub|ice: 5,65%o. Jiří Ander1e

INZERCE

Daruji štěňata _ odběr
začátkem července

Kontakt: Jiří Anderle
604 513 923
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